

## RINGKESAN

*Ieu panalungtikan dijudulan Podcast salaku Média Promosi Komunitas Generasi Z di Bandung Taun 2021 (Studi Kualitatif Média Anyar Podcast Bandung Internasional dina Ngamajukeun Komunitas Generasi Z di Kota Bandung). Podcast mangrupa média anyar dina wangun audio anu on demand atawa bisa dinikmati sababaraha kali kalawan rupa-rupa jejer jeung diskusi. Tujuan tina ieu panalungtikan nya éta pikeun mikanyaho Podcast minangka média anyar anu jadi sarana promosi masarakat Generasi Z di Kota Bandung.*

*Métode panalungtikan anu digunakeun nyaéta métode déskriptif kualitatif. Téori Média Baru (New Media) nya éta tiori anu digunakeun dina ieu panalungtikan. Téknik ngumpulkeun data anu digunakeun nya éta studi pustaka, observasi langsung di lapangan jeung wawancara anu jero, ogé maluruh data ngaliwatan internét anu patali jeung masalah anu dibahas. Anu jadi subjék dina ieu panalungtikan nya éta Tim Internasional Bandung salaku panyipta atawa pangurus Podcast Internasional Bandung.*

*Hasil tina ieu panalungtikan mangrupa katerangan anu leuwih jero ngeunaan Podcast anu mangrupa bagian tina média anyar salaku média promosi dina tujuan pikeun ngawanohkeun kinerja jeung kontribusi masarakat generasi z Kota Bandung ka masarakat. Gampang ngaksés eusi salaku sumber inpormasi nyaéta kalenturan anu dipiboga ku Podcast. Ku cara éta panongton bisa milih jeung nangtukeun topik nu luyu jeung kaperluan maranéhanana sarta ogé eusi dipikaresep. Lajeng ku categorization nu ngajadikeun podcast gampang ngarasakeun sanajan bari ngalakonan kagiatan tur ngeusian waktu luang bari meunang informasi mangpaat.*

*Dumasar kana hasil panalungtikan, panalungtik méré pamadegan yén ku merenah jeung lobana pilihan dina hiji program podcast, podcast bisa jadi média promosi anu cocog pikeun masarakat, tapi sanajan merenah, efektivitasna teu salawasna ngajamin. gumantung kana konsistensi jeung kawijakan dilaksanakeun ku podcasters. Saranna nyaéta yén panalungtikan anu aya hubunganana sareng podcast diteruskeun sareng panalitian sanés supados langkung seueur rujukan.*

*Konci: Podcast, Média Anyar, Média Promosi*